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Verslag overleg Gemeente West Betuwe / Communicatie Commissie Rhenoy 

d.d. 4 maart 2024, aanvang 19.30 uur – Betuwe Poort, Rhenoy 

 

Aanwezig: 

Ria van Esterik-de Wit gebiedsmakelaar 

Ron van Ree   voorzitter CCRh  

Frans Schulting  secretaris CCRh 

Patrick van Leeuwen  lid CCRh 

Remco van Hensbergen lid CCRh 

Jack Bloem   lid CCRh 

Karin Verzijden  lid CCRh 

Nadine Huntink  gemeente West Betuwe 

 

Afwezig: 

Kees Froeling    lid CCRh 

 

OPENING EN VASTSTELLING VAN DE AGENDA 

Ron van Ree opent de vergadering om 19:35 en heet een ieder van harte welkom. Ron verwelkomt in 

het bijzonder Nadine Huntink (adviseur economie in het team Duurzaamheid en Economie van 

gemeente West Betuwe) die een toelichting zal geven bij het agendapunt De Boothelling. 

 

NOTULEN/ACTIEPUNTEN VERGADERING 11 december 2023 

Het verslag van de bijeenkomst op 11 december wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

Evalueren met Ondernemer Rust Wat 

Ria heeft overleg gehad met de ondernemer van Rust Wat om de gemaakte afspraken op te frissen. 

De BBQ boten varen nu niet meer richting Rhenoy, snelheid < 6km/uur en er wordt minder bier e.d. 

meegegeven. De overlast is duidelijk verminderd.  In een 2e gesprek is aangegeven dat er met 

bootjes met verschillende kleuren gewerkt gaat worden, waardoor overtreders van de spelregels 

makkelijker geïdentificeerd én aangesproken  kunnen worden. In het komende hoogseizoen zal 

door WB een  controle worden uitgevoerd.  

Edoch, er is nieuwe ondernemer vanuit een landje bij A2 bij Beesd/Enspijk (BBQ Betuwe??) wat 

mogelijk weer overlast kan gaan verzorgen. Wordt vervolgd. 
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Mevrouw Ria van Esterik-de Wit 

Leden Communicatie Commissie Rhenoy 
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Bushokje 

Ria vraag aandacht voor het afronden van de aankleding van het bushokje. Actie Remco 

De overige actiepunten (2, 3, 5 en 8) zijn naar tevredenheid afgerond of maken onderdeel uit van de 

agenda. 

 

AGENDAPUNTEN 

Botenhelling Remketting 

De opgeknapte/vernieuwde botenhelling bij de Remketting is alleen bedoeld voor kano’s en kleine 

bootjes/sloepjes (< 6 meter) en niet (zoals is gebleken) geschikt voor grote motorjachten. De regels 

op het bord worden niet nageleefd. Er ontstaan ongewenste situaties welke ook gevaarlijk kunnen 

zijn. Tevens wordt de helling op mooie dagen zoveel gebruikt dat er ruim 20 auto’s met trailers 

geparkeerd staan. Daarnaast wordt er ook buiten de toegestane tijdsperiode van de botenhelling 

gebruik gemaakt. De publicaties van de zijde van de gemeente hebben een duidelijke aanzuigende 

werking gehad. De informatie over botenhelling Remketting is inmiddels van de website 

“Botenhellingen” verwijderd.  

 

Nadine Huntink geeft aan dat de problemen worden herkent en erkent; helaas is niet meer na te 

gaan wanneer en hoe de besluitvorming binnen de gemeente over de botenhelling heeft 

plaatsgevonden.  Om het gebruik van de botenhelling weer in goede banen te leiden is het 

noodzakelijk dat er fysieke maatregelen (o.a. terugdraaien van een deel van de “verbeteringen”, 

aanbrengen van drempels e.d.) getroffen worden.   

Ter ondersteuning van de noodzaak en urgentie hiervan, is het gewenst dat er melding gemaakt 

wordt bij misbruik van de botenhelling. Zowel bij de politie als bij de gemeente. 

 

Status woningbouw Rhenoy 

Voor de herontwikkeling op het terrein van de Einder is inmiddels een werkgroep van 

omwonenden en bewoners van Rhenoy en een CCRh lid ingesteld. Het overleg met betrokken 

partijen (eigenaar, projectontwikkelaar, gemeente) wordt als zinvol ervaren. 

Voor de nieuwbouw op de Brink zal eenzelfde traject en werkwijze worden gevolgd als voor de 

Einder. Het plan van de projectontwikkelaar  moet nog worden goedgekeurd door de gemeente. 

 

Speeltuin De Speelberg 

De VDR Speeltuin commissie heeft minder goede ervaringen met de recente inspecties van de 

speeltuin De Speelberg door het bedrijf Repcon.  Dit wordt niet herkent door Jody Luyendijk 

(betrokken ambtenaar WB) en er zijn ook geen overeenkomende signalen ontvangen.  We zetten 

een en ander op een rijtje. 

 

RONDVRAAG 

Naar aanleiding van de vraag van Patrick geeft Ria aan dat de gemeente zal zorgdragen voor  de 

egalisatie van het parkeerterrein bij de Betuwe Poort. 

 

Remco merkt op dat na het plaatsen van het onderbord “alleen bestemmingsverkeer” het 

autoverkeer over de ventweg bij de brug over de Linge alleen maar is toegenomen.  

 

DATA VOLGEND OVERLEG IN 2024 

De volgende bijeenkomst vindt plaats in de Betuwe Poort op 10 juni 2024; aanvang 19:30. 

 

SLUITING VAN DE VERGADERING 

Onder dankzegging voor ieders bijdrage sluit Ron omstreeks 20:30 de vergadering. 
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ACTIEPUNTENLIJST 

 

 Door Actie 

1. Ria  Controle in hoogseizoen op overlast door BBQ bootjes op de Linge 

2. Remco Afronden van de aankleding van het bushokje 

3. CCRh Melden van misbruik Botenhelling 

4. Ria/Nadine Maatregelen ter beperking oneigenlijk gebruik botenhelling 

5. CCRh Ervaringen met Repcon inspecties van de speeltuin De Speelberg 

delen met de gemeente WB 

   

   

 

 

 

 


